
Zápisnica zo zasadnutia Rady rodičov OZ „Rodičovské združenie GymGol“  

zo dňa 04.12.2018 o 16,30 hod. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny / 21 členov z 26 členov  

Neprítomní: IV.AJ, V.AJ, I.A, II.A, III.C   

 

PROGRAM: 

1. Otvorenie zasadnutia RZ 

2. Kontrola prijatých Uznesení  

3. Informácie vedenia školy – hodnotenie za 1. štvrťrok šk. roku 2018/2019  

4. Príprava triednych schôdzok 01/2019, príprava polročného zhodnotenia šk. roku 2018/2019  

5. Vyhodnotenie Imatrikulácií 10/2018, Stužkovej slávnosti 11/2018 a príprava Benefičného 

koncertu 12/2018 

6. Revízna správa o hospodárení s finančnými prostriedkami RZ v šk. rok 2017/2018 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

 

1. Otvorenie RZ 

Prítomných členov privítala predsedníčka Rady rodičov (ďalej len RR) PaedDr. Lucia 

Rumanová, PhD. Prítomní členovia boli oboznámení s programom zasadnutia a všetci s ním 

jednohlasne súhlasili.  

 

Hlasovanie: za – 21                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Program bol jednohlasne schválený. 

 

2. Kontrola prijatých Uznesení  

Všetky uznesenia z predchádzajúceho stretnutia Rady rodičov boli splnené. 

 

Hlasovanie: za – 21                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Splnenie prijatých Uznesení jednohlasne schválené. 

 

3. Informácie vedenia školy - hodnotenie za 1. štvrťrok šk. roku 2017/2018 

Pani riaditeľka informovala členov RR o dochádzke žiakov za dané obdobie. Škola posiela 

napomienky rodičom žiakov za zhoršený prospech alebo správanie (správanie žiakov sa 

konzultuje aj s rodičmi). Pokarhanie riaditeľkou školy sa vyskytlo len v maturitnom ročníku.  



Uskutočnil sa Týždeň vedy a techniky (5. – 11. 11. 2018), ktorý bol veľmi úspešný a bohatý  

na netradičný program pre žiakov. Tiež boli ocenení aj žiaci za ich úspešnú prácu, pričom RR 

prispela na tieto ceny sumou 100 €.  

V rámci hodnotenia INEKO získala škola najlepšie hodnotenie spomedzi všetkých nitrianskych 

gymnázií, a teda gymnázium je „škola s výbornými výsledkami žiakov“ (oproti minulému šk. 

roku je posun z hodnotenia 7,0 na 7,5). 

Na škole sa v tomto školskom roku rieši ďalší nový projekt na zvýšenie gramotnosti žiakov 

(projekt z EF). Projekt oslovil učiteľov, tak bude realizovaný ako mimo vyučovacia činnosť 

žiakov aj učiteľov v priebehu troch rokov.  

 

4. Príprava triednych schôdzok 01/2019, príprava polročného zhodnotenia šk. roku 

2018/2019  

Všetky pripomienky zo zápisníc z tried vedenie školy vyriešilo – prítomní zástupcovia rodičov 

už nemali pripomienky. Dňa 10.01.2019 sa uskutoční ďalšia triedna schôdzka. Osvedčil sa 

termín v januári, a teda je tesne pred polročnou klasifikáciou, pričom žiaci majú mať známky 

uzavreté do 24.01.2019.  

 

5.  Vyhodnotenie Imatrikulácií 10/2018, Stužkovej slávnosti 11/2018 a príprava 

Benefičného koncertu 12/2018 

Pani riaditeľka sa vyjadrila aj k priebehu uvedených akcií, ktoré sa uskutočnili v októbri a  

v novembri 2018 v PKO.  Podľa jej slov prebehli bez väčších problémov, vedenie školy 

vyjadrilo s akciami spokojnosť – aj so správaním žiakov a aj s pripraveným programom. Rodičia 

prítomní na zasadnutí RR, ktorí sa zúčastnili týchto akcií, taktiež hodnotili podujatia veľmi 

pozitívne. Kladne sa hodnotila aj sobota pre konanie Stužkovej slávnosti. Vedenie školy pripraví 

do ďalšieho zasadnutia RR (február 2019) vyúčtovanie Stužkovej slávnosti pre revíznu komisiu 

RZ. Vedenie školy informovalo rodičov o posledných prípravách Benefičného koncertu. 

Požiadalo rodičov o príspevok na občerstvenie pre účinkujúcich, ďalej na kvety pre učiteľov. 

Tieto príspevky sa jednohlasne rodičmi schválili. Všetci rodičia boli vedením školy pozvaní na 

Benefičný koncert (bude dňa 13.12.2018 v DAB Nitra).  

 

Hlasovanie: za – 21                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Príspevky na Benefičný koncert boli jednohlasne schválené. 

 

6. Revízna správa o hospodárení s finančnými prostriedkami RZ v šk. rok 2017/2018  

Členovia revíznej komisie prezentovali záverečnú kontrolu a záver revíznej komisie z kontroly 

hospodárenia za školský rok 2017/2018. Správu predniesla Ing. Marcela Medeková. Revízna 



komisia vykonala kontrolu z materiálov, ktoré boli revíznej komisii k dispozícii. Komisia 

preštudovala stanovisko celkových príjmov a výdavkov. Konštatuje, že evidencia hospodárenie 

je vedená svedomito a neboli zistené žiadne pochybenia a nedostatky. Podpísaná správa revíznej 

komisie bude založená v podkladoch hospodárenia za uvedené obdobie. 

 

Hlasovanie: za – 21                proti – 0              zdržal sa – 0  

Záver: Preložená revízna správa bola jednohlasne schválená. 

 

7. Rôzne 

Rodičia prvých ročníkov žiadajú viacej informovať rodičov o aktivitách organizovaných školou, 

nielen cez žiakov, ale aj napríklad cez triednych učiteľov týchto tried. Na Kakavko deň 

(06.12.2018) škola žiada RR o príspevok na žiaka, tak ako každý rok.   

Prítomní rodičia opätovne schválili vystúpenie zo SRRZ – sídlo Poprad, nakoľko máme 

samostatne fungujúce OZ. Rodičia sa vyjadrili, že tento fakt už niekoľko krát prediskutovávali 

a ich stanovisko sa nemení. Predsedníčka RZ bude preto opätovne komunikovať s daným 

združením ohľadom uvedeného vystúpenia zo SRRZ.   

 

10. Záver 

Záverom rokovania plenárneho stretnutia RZ prítomným členom predsedníčka PaedDr. Lucia 

Rumanová, PhD. poďakovala za aktívnu účasť. 

 

 

Návrh Uznesení zo zasadnutia Rodičovského združenia dňa 04.12.2018   

 

RZ schvaľuje: 

1. program zasadnutia, 

2. hodnotenie za 1. štvrťrok šk. roku 2018/2019 prezentované vedením školy, 

3. informácie o príprave a o finančných príspevkoch na Benefičný koncert, 

4. preloženú revíznu správu o hospodárení s finančnými prostriedkami RZ v šk. rok 2017/2018, 

5. opätovné vystúpenie zo SRRZ Poprad. 

 

 

 

Zapísala: PaedDr. Lucia Rumanová, PhD. 

 


